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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyibe került a Fővárosi Állategészségügyi Állomás laboratóriumának fejlesztése, majd
elépítése?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fővárosi Állategészségügyi Állomás laboratóriumát az utóbbi években, a múlt év végéig közel
félmilliárd forintért korszerűsítették, akkreditálták . Ez évben ugyanazok, akik tavaly még pénzt
rendeltek fejlesztéséhez elrendelték a fölszámolását . Az első szakértői fölmérések szerint csak a
laboratóriumi berendezések leszerelése több száz millió forintba került, majd a tervezett hivatallá
alakítás újabb összegeket emésztett fel .

Pontosan mennyibe került az utóbbi három évben a laboratórium fejlesztése?
Ki a felelős azért, hogy csak erre az egy intézményre a hibás döntés következménye ennyi pénzt
emésztett föl ?

Várom megtisztelő válaszát!
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